

Protokoll alpina rådet 2013-04-17

Lars Melin
Martin Söderberg
Tom Pietilä
Anders Sundqvist
Janne Brattström
Lasse Kjellberg

Ulf Olofsson
Niklas Carlsson (endast punkten Niklas informerar)
Janne Klein (ej närvarande)
Ulf Lidberg (ej närvarande)

Lasse K hälsade alla välkomna och föreslog att Lars M skulle vara mötesordförande. Lars M tackade för förtroendet och förklarade att Ulf L mådde efter omständigheterna bra men kunde naturligtvis inte vara med så kort tid efter sin operation.

1. Föregående protokoll

Protokollet gick i igenom, Mattias Aronsson Karlstad ny sammankallande i BoU. Protokollet lades till handlingarna då flera av punkterna återkommer senare i mötet.

2. Lägesrapport landslag.

Anders S redovisade läget i de olika landslagen. Ekonomin är kraftigt nedskriven vilket har påverkat planeringen av verksamheten. Nya vägar måste hittas pga. minskade anslag däribland en personalminskning med 6 personer.

Nystart av en utvecklingsgrupp-2019 kommer att ske och deltagarna presenteras nästa vecka. Det är en satsning för herrar och ledare kommer att vara Anders Andersson och Tomas Ericsson. Möjligheten att knyta eventuell sponsor till 2019-laget diskuterades.

Kommunikationen utåt för lagen kommer att vara träningsgrupp 1 och 2 istället för som tidigare WC/EC-grupp.

Damsidan har många och bra åkare. Fortsatt samarbete med Norge på fartsidan kommer att ske, dock möjligen i mindre utsträckning. Bra tränarstab.

Trots minskade anslag är Anders nöjd med det arbete som gjorts och är positiv till framtiden.

Ville Bylin är anställd som ny Alpinchef från den 1:a augusti. Hans arbete blir till 75% marknad. Nationellt ansvar vilar på Janne B.

3. Budget 2013/14 (nationell)

Janne B och Lasse K redovisade de ekonomiska ramar som är lagda nu men poängterade att budgeten inte är spikad och förändringar kan komma att ske. AR bör vara involverad i den ekonomiska processen främst för att se över fördelningen av pengarna. En stor förändring är minskade tävlingsintäkter. Utvecklingskostnader för utbildning diskuterades.

4. Niklas informerar

Niklas (FD) och Katarina har träffat skidgymnasierna Malung, Järpen och Gällivare. Ansatsen har varit ”bra ska bli bättre”. Skolorna har skickat in sina viljeinriktningar till förbundet. Det materialet sammanställs i maj och tas med till förbundets styrelsemöte i Juni. Därefter kan ett beslut kring ”Nya RIG” presenteras. Förbundet jobbar på att få flera RIG platser. Fördelningen idag är Alpint 17 och längd 28 RIG platser. RF har inga synpunkter på vilka skolor som kör RIG, totalt finns det 185 RIG platser i landet.

Mediabevakningen har varit tuff under säsongen. De händelser på bl.a. skidgymnasier som exponerats av media, har kommit upp till SSF’s styrelse där det jobbas fram riktlinjer framöver. Denna värdegrund ska sedan

kommuniceras ut till tränare och åkare enligt ”idrotten vill”. Förbundet kommer att vara tydligt och återkommer med hur och när det ska ske.

Den ekonomiska resan har främst påverkat landslagen. Den nationella verksamheten har påverkats i liten utsträckning.

Åre söker Alpina VM 2019. Det finns en god förhoppning om att få arrangemanget och det jobbas nu på att hitta former för ett genomförande (bolagsform, vinstfördelning mm).

Niklas uppdrog åt AR att ta fram ett förslag på hur rådet ska fungera framöver inklusive tillsättning, mandatperioder och inriktning.

5. Tävlingsystem

Vi diskuterade Ulf L´s dokument kring förändrade regler för ungdomstävlingar och beslutade att med några justeringar lämna Ulf L´s uppdaterade förslag till BoU för synpunkter om konsekvenser. Detta görs av Lars M.

6. Utrustningsregler Ungdom

Vi diskuterade FIS´s kommande ändringar av utrustningsregler för ungdom.

AR beslut: Förutsatt att FIS fattar förväntade beslut ang. utrustningsregler, implementeras dessa på klasserna U14 och U16 nationellt i Sverige från säsongen 2014-15.

7. Nationellt Träningsverksamhet för Jun/sen

Frågan bordlades till nästa möte.

8. Gymnasiefrågan ”Nya RIG”

Niklas berörde frågan i sin information. Vi diskuterade hur den alpina idrotten ska ta hand om åkare som inte kommer in på skidgymnasierna. Det är viktigt att få klubbarna att känna ansvar för åkarnas fortsättning. Beslutades att AR ska jobba vidare med frågan hur klubbarna kan stöttas kring detta.

9. Skolningsverksamhet

Vi diskuterade ett införande av OBS-tävling för gymnasieintag. Beslutade att inte införa det. En bra modell i intagningsprocessen kan vara att intervjua tilltänkta åkare för att informera om hur det är att gå på ett skidgymnasium, vilka krav som ställs på åkaren och också få en möjlighet att bilda sig en uppfattning om åkaren. Formen för utveckling av detta överlämnades till Janne B för vidare arbete och kommer upp till diskussion igen på nästa AR-möte.

10. Nordisk cup

En diskussion pågår kring att starta en nordisk cup där Sverige, Norge och Finland är arrangerande nationer. Förslag på antalet deltagare är 70 st från värdlandet och 30 st. från de andra nordiska länderna. Finland har sagt ok, Norge har ej svarat ännu. AR tycker det är ett bra initiativ och tillstyrker förslaget.

11. Eftergymnasiala alternativ för skidåkare

AR är positiva till att flera alternativ tillkommer. Konkurens är bra och flera platser behövs. Lars M går vidare med ett uppslag och återrapporterar nästa möte.

12. Övrigt

Programförklaring fart

Lars M gick igenom de punkter som tidigare noterats och levererats från BoU och konstaterade att alla punkter är genomförda eller pågående. Beslutade att Lars M meddelar detta till BoU.

Stomprogrammet

Hur hantera Y- och ÄJSM framöver då det är svårt att hitta arrangörer till ÄJSM. Beslutade att Lars M tar fram ett förslag på upplägg till nästa möte.

Samarbete SkiCross

SkiCross vill komma in på LVC genom ett samarbete med Alpint. Dessutom vill SkiCross anställa en tidigare alpintränare till sin verksamhet och också samköra träningen med Östersunds universitet.

AR är tveksam till att ha ett riktat samarbete endast kring LVC men AR är positiva till en fortsatt dialog med SkiCross (Tommy Eliasson) om ett samarbete.

Fri lottning U 14 finaler

Stockholmsdistriktet föreslår att nuvarande rankingsystem slopas inför LVC finalerna U14. Fri lottning som i kvältävlingarna föreslås gälla med start enligt omvänd resultatordning i ÅK2. BoU-gruppen förordar förslaget. AR beslutade att remitera frågan till regelgruppen för yttrande och därefter åter till AR för beslut. Då detta är brådis kommer beslutet att fattas via mail.

DH U15

AR beslutade att återinföra DH på USM 15 säsongen 2013-2014.

12. Nästa möte

Blir den 30/5 kl 09,30 – 16,30 någonstans i Uppsala. Martin är ansvarig för lokalfrågan.